

Solicitation Amendment 002 is issued to

1. To replace Annex D – Evaluation Criteria of the Solicitation;

1. ANNEX D – Evaluation Criteria to be changed:

Delete: **ANNEX D – Evaluation Criteria and**

Insert: **ANNEX D-Evaluation Criteria.**

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED.

.....

La modification 002 à l’invitation est émise pour:

1. **ANNEXE D - Critères techniques obligatoires**

1: ANNEXE D - Critères techniques obligatoires

Supprimer: **ANNEXE D - Critères techniques obligatoires ; et,**

Insérer: **ANNEXE D - Critères techniques obligatoires**

TOUTES LES AUTRES MODALITÉS RESTENT LES MÊMES.

ANNEX D – Evaluation Criteria – Revision #1

#	Mandatory Technical Criteria	Bidder Response Description (include location in bid)	Met/Not Met
M 1	<p>The proposed psychologist must hold a current license in good standing from the provincial licensing body for psychologists in the province(s) where services are to be provided.</p> <p>Bidders must provide a copy of the license with their bid.</p>		
M 2	<p>The proposed psychologist must have two (2) years of experience in correctional or forensic psychology over the past five (5) years.</p> <p>OR</p> <p>The proposed psychologist must have at least two (2) years experience in clinical psychology and/or counseling psychology over the past five (5) years.</p>		
M 3	<p>The proposed psychologist must have one (1) year of experience in the past five (5) years in assessing complex cases (individuals with dual diagnosis, severe personality disorders with emotional dysregulation, self-injury or self harm history, neurocognitive deficits or other chronic major mental illness.)</p>		

ANNEXE D - Critères techniques obligatoires - Révision #1

N°	Critères techniques obligatoires	Réponse fournie par le soumissionnaire (inclure l'endroit dans la soumission)	Conforme/non conforme
O1	<p>Le psychologue proposé doit détenir un permis en règle de l'organisme de réglementation provincial des psychologues de la province où les services seront fournis.</p> <p>Les soumissionnaires doivent annexer à leur soumission une copie de leur permis.</p>		
O2	<p>Le psychologue proposé doit avoir au moins deux (2) années d'expérience dans le domaine de la psychologie judiciaire ou correctionnelle acquises au cours des cinq (5) dernières années.</p> <p>OU</p> <p>Le psychologue proposé doit avoir au moins deux (2) années d'expérience en psychologie clinique et/ou en psychologie du counseling acquises au cours des cinq (5) dernières années.</p>		
O3	<p>Le psychologue doit avoir une (1) année d'expérience acquise au cours des cinq (5) dernières années en évaluation de cas complexes (personnes qui possèdent un double diagnostic, de graves troubles de la personnalité avec dérèglement affectif, un historique d'automutilation ou d'autodestruction, des déficits neurocognitifs ou d'autres maladies mentales chroniques graves).</p>		